
 

 

 

Zápis č. 18 ze schůze OV Královéhradecké oblasti ČJF ze dne 14. 11. 2024 

veřejné zasedání – ČUS KHK – U Koruny, Hrade Králové 
 

Přítomni: A. Pejos, J. Pour, ing. Jan Konečný, Darina Kricnarová, Alena Šmatolánová 

Omluveni: - 

Hosté: viz prezenční listina 

 

 

Program 

1) Úkoly z minulého zasedání 

2) Došlá pošta 

3) Stav finančních prostředků KHO k 14. 11. 2024 

4) Příprava a schválení rozpočtu 2025 

5) Termín vyhlášení nejlepších sportovců za rok 2024 

6) Stav přípravy nových Stanov 

7) Ekonomika ČJF za rok 2023, 2024 

8) Revize poplatků 15 Kč za start na závodech 

9) Rozdělení finančních prostředků za škody při povodních 

10) Různé 

  

1. Úkoly z minulého zasedání 

Úkoly z minulého zasedání byly splněny. 

2. Došlá pošta 

 P. Kuklík ( Generální sekretář ČJF) – zápis z 5. zasedání VV ČJF z 29. 10. 2024  

 p. Kramolišová ( sekretariát, sekce vzdělávání) – žádost o dodání počtu účastníků 

ZZVJ 

 p. Miřátská ( komise vytrvalosti) – informace ke kurzu rozhodčích pro vytrvalost  

 P, Pejos informoval o emailové komunikaci s pořadatelem závodů ve 

Zduchovicích – informoval o zrušení závodů. P. Ticháček kritizoval fakt, že VV 

v čele s prezidentem ČJF p. Roučem rozhodně o zrušení pořadatelství ME bez 

souhlasu Rady ČJF. 

 

3. Stav finančních prostředků KHO 

S. Juhászová seznámila přítomné s čerpáním finančních prostředků k 14. 11. 2024. 

K 14. 11. 2024 je na účtu KHO 112 511 Kč.  

 

 

 Královéhradecká oblast ČJF 

Sekretářka: Mgr. Svatava Juhászová, Rýchorské sídl. 121, 542 24 Svoboda nad Úpou 

tel: 603 370 574, email: oblast.kralovehradecka@cjf.cz, jsvatava@seznam.cz 

mailto:oblast.kralovehradecka@cjf.cz


4. Příprava a schválení rozpočtu 2025 

OV KHO projednal důležité body rozpočtu na rok 2025 a pověřil sestavením rozpočtu 

na rok 2025 sekretářku oblasti, rozpočet bude schvalován na příštím zasedání – 12. 12. 

2025 

 

5. Termín vyhlášení nejlepších sportovců za rok 2024 

Sekretářka seznámila přítomné se stavem příprav galavečera KHO ČJF. Sál, 

občerstvení i hudba je zajištěno. Nyní se pracuje na přípravě pozvánky, robíhají 

jednání se sponzory.    

   

 

6. Stav přípravy nových stanov ČJF 
P. Pejos seznámil členy OV KHO i hosty historií přípravy nových stanoc ČJF. P. 

Holub, který původně vedl skupinu pro přípravu stanov, byl nahrazen prezidentem 

ČJF. Od té doby nebyla svolána žádná schůzka. Návrh skupiny pro přípravu stanov je 

zjednodušit vedení ČJF – pouze dvoustupňové řízení  - Rady ČJF, kde budou zástupci 

všech oblastí, v čele předseda. VV by dle tohoto návrhu neexistoval, všechna 

rozhodnutí by tak byla konzultována přímo se zástupci oblastí.  

 

7. Ekonomika ČJF za rok 2023, 2024 

            P. Pejos seznámil se stavem ekonomiky ČJF, ke dni konání zasedání není schváleno                   

vyúčtování za rok 2023. Návrh rozpočtu na rok 2024 prošel v Radě pouze o jeden hlas. 

Rozpočet není dostatečně podrobný. Není tak jasné, za co přesně byly finanční prostředky 

profinancování.  

 

8. Revize poplatků 15 Kč za start na závodech 
Poplatek 15 Kč, který platí pořadatel za každý start na závodech, byl v roce 2023 

využíván na úhradu nákladů na hlavního rozhodčího. V roce 2024 byly vybrány 

prostředky v celkové výši 2 300 000 Kč. Není jasné, jaké budou mít tyto prostředky 

využití. OV KHO navrhuje zrušení poplatku 15 Kč.  

 

9. Rozdělení finančních prostředků na škody při povodních 
OV KHO zhodnotil kladně rychlé jednání VV ČJF ve věci výplaty finanční pomoci 

subjektům postižených povodní, ale také konstatoval, že VV pouze navrhuje částky, 

schválení vyplacení příspěvku je v kompetenci Rady ČJF. Členové Rady ČJF mají 

detailnější informace o dění ve svých oblastech a tím i větší přehled o nejvíce povodní 

zasažených subjektech.  

 

10.  Různé 

 J. Konečný se dotazoval na výběr lokality Galavečera ČJF do Brna – není to 

rozhodně střed ČR, účast tak nebude nejspíše velká. Finační prostředky na akci 

jsou zbytečně vysoké 

 OV KHO schválil na žádost členů ČJF pronájem haly v měsíci lednu, pro 

všechny členy KHO bude hala k dispozici zdarma. 

 P. Pejos informoval stavu schvalování akreditace pro trenéry a instruktory na 

MŠMT 

 OV KHO pověřuje p. Pejose zasláním dotazu na VV ČJF  - podrobný rozpočet 

ČJF  za rok 2024. 

  



Usnesení z veřejného zasedání OV KHO ČJF: 

 OV KHO hodnotí velmi kladně přípravu na ZZVJ, uvádí přípravu jako příklad dobré 

praxe 

 OV KHO na návrh p. Ticháčka navrhuje odvolání VV ČJF a změnu stanov dle návrhu 

komise pro změnu stanov 

 OV KHO navrhuje revizi stanov a navrhuje dvoustupňového vedení ČJF 

 OV KHO nesouhlasí se stavem schvalování účetní uzávěrky za rok 2023 a částečným 

vyúčtování 2024 

 OV KHO navrhuje zrušit poplatek 15 Kč za start na závodech 

 OV KHO považuje jednání o pořádání ME ve Zduchovicích za nesolidní a nesouhlasí 

s ním 

 OV KHO navrhuje snížení členských poplatků na 200Kč pro dospělé 

 

 

 

Svoboda nad Úpou, 20. 11. 2024 

zapsala Svatava Juhászová 
 

 


